

裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址: 香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

<u>家長通告 2024-2025/472</u> 結業禮邀請家長及學生綵排通知

敬啟者:

本校謹訂於二零二五年七月十四日(星期一)上午九時三十分於本校禮堂舉行本年度結業 禮。

承蒙家長悉心栽培和教導, 貴子弟<mark><班別> <學號> <姓名></mark>,獲本校頒予<mark><內容 1></mark>。

可喜可賀。因此特函誠邀 台端光臨典禮,分享喜悅,煩請抽空出席,以增光寵,佇候示覆。

另,請敦促 貴子弟務必於下列時間出席典禮綵排。

| | 日期 | 時間 | 地點 |
|-------|---------------|-------------|----|
| 第一次綵排 | 2025年7月9日(三) | 14:00-16:00 | 禮堂 |
| 第二次綵排 | 2025年7月14日(一) | 08:00-09:00 | 禮堂 |

同學可於結業禮結束後,帶同學生證或手冊,於辦公時間到校務處向茹小姐領取有關書 券/獎學金。

期望來年繼續力爭上游,爭取更好的成績。

謹此特函,並祝賀貴子弟取得佳績。

如有查詢,請致電 2461 1555 與李偉誠主任聯絡。

此致

貴家長

裘錦秋中學(屯門)

陳月平校長謹啟

二零二五年七月七日



裘錦秋中學(屯門)

Ju Ching Chu Secondary School (Tuen Mun)

地址: 香港屯門楊青路 28 號 Address: 28 Yeung Tsing Road, Tuen Mun, Hong Kong 網址 Web site http://www.jcctm.edu.hk 電話 Tel: (852)-2461 1555 傳真 Fax: (852)-2464 6161 電郵 E-mail: mail@jcctm.edu.hk

Parents Circular 2024-2025/472 Rehearsal Notice for Graduation Ceremony

Dear Parents:

I am writing to invite you to attend Graduation Ceremony which will take place on July 14, 2025 (Monday) at 9:30 a.m. in the school hall.

Thanks for your nurturing and teaching, your child, <<u>class> <student number> <name></u>, has been awarded <<u>content 1></u> by our school.

This is a great honor for us. Therefore, I am writing to invite you to share the joy and honor of the ceremony.

Also, please remind your children to attend the rehearsal for the ceremony at the following times.

| | Date | Time | Venue |
|---------------|---------------------|-------------|-------|
| 1st Rehearsal | July 9, 2025 (Wed) | 14:00-16:00 | Hall |
| 2nd Rehearsal | July 14, 2025 (Mon) | 08:00-09:00 | Hall |

After the Graduation Ceremony, students can bring their student ID cards or student handbooks to the office during office hours to collect book vouchers/scholarships from the accountant of our school.

We hope that your child will continue to strive for better results in the coming year.

For any enquiries, please contact Mr. Lee Wai Sing at 2461 1555. I look forward to receiving your reply.

Yours faithfully,

Chan Yuet Ping

Principal

July 7, 2025